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Interpelujący radny: Wojciech Lewenstam 

Radny powiedział, że przyłącza się do głosu radnego Jerzego Mazurka w sprawie oświetlenia, 

jednak nie tylko Ratusza, ale i innych zabytków miejskich. Wyraził zdanie, że albo 

podświetlenie zabytków trzeba zupełnie zlikwidować, albo postarać się w jakiś sposób 

całościowo tym zająć. Zwrócił uwagę, że słupskie „witacze” przedstawiają zabytki Słupska, 

które nie są eksponowane.  
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